利宝保险有限公司

协会船级条款(1/8/97)

H00006031622017031070101

本保险的保险费率仅适用于经下列船级社定级的具有机械自航能力的钢结构船舶所运载的被保险货物或利益:

英国劳合社 100 A1 或 B.S

美国船级社 + A1
 法国船级社 1 3/3E+
 中国船级社 ★CSA
 德国劳合社 +100 A5
 韩国船级社 KM★
 日本船级社 NS*
 挪威船级社 +1A1

意大利船级社 ★100-A-1.1.

上述船舶必须是:

- a). (i) 船龄不超过10年的散装货船或综合承运船;
 - (ii) 登记总吨位不超过 50,000 吨且船龄不超过 10 年的矿产油轮;
- b). (i) 船龄不超过 15 年的船舶; 或
- (ii) 船龄超过 15 年但不超过 25 年且在指定范围的港口间装卸货物并定期向客户公告航程计划的班轮船舶;

租船及登记总吨位 1000 吨以下的钢结构具有机械自航能力的船舶必须经上述船级社定级且船龄不超过上述规定年限。

协会船级条款的要求不适用于在港区内用于装卸的任何艇、救生筏和驳船。

对不属于上述范围的机械自航船舶所运载的被保险货物或利益,本保险仍可承保,但保险费和承保条件另议。

INSTITUTE CLASSIFICATION CLAUSE

THE MARINE TRANSIT RATES AGREED FOR THIS INSURANCE APPLY ONLY TO CARGOES AND/OR INTERESTS CARRIED BY MACHANICALLY SELF-PROPELLED VESSELS OF STEEL CONSTRUCTION CLASSED AS BELOW BY ONE OF THE FOLLOWING CLASSIFICATION SOCIETIES.

Lloyd's Register 100 A1 or B.S.

American Bureauof

Shipping + A1
Bureau Veritas 1 3/3 E +

China Classification

Society ★CSA
Germanischer Lloyd + 100 A5

Korean Register

of Shipping + KRS 1

Maritime Register

of Shipping KM★

Nippon Kaiji Kyokai
Norske Veritas
Registro Italiano
NS*
+1A1
★100-A-1.1.

PROVIDED SUCH VESSELS ARE

- a) (i) not bulk and/or combination carriers over 10 years of age.
 - (ii) not mineral oil tankers exceeding 50,000 GRT which are over 10 years of age.
- b) (i) not over 15 years of age, OR
 - (ii) over 15 years of age but not over 25 years of age and have established and maintained a regular pattern of trading on an advertised schedule to load and unload at specified ports

CHARTERED VESSELS AND ALSO VESSELS UNDER 1000 G.R.T WHICH ARE MECHANICALLY SELF-PROPELLED AND OF STEEL CONSTRUCTION MUST BE CLASSED AS ABOVE AND NOT OVER THE AGE LIMITATIONS SPECIFIED ABOVE.

THE REQUIREMENTS OF THE INSTITUTE CLASSIFICATION CLAUSE DO NOT APPLY TO ANY CRAFT, RAFT OR LIGHTER. USED TO LOAD OR UNLOAD THE VESSEL, WHILST THEY ARE WITHIN THE PORT AREA.

CARGOES AND/OR INTERESTS CARRIED BY MECHANICALLY SELF-PROPELLED VESSELS NOT FALLINGWITHIN THE SCOPE OF THE ABOVE ARE HELD COVERED SUBJECT TO A PREMIUM AND ON CONDITIONS TO BE AGREED.

CL. 354 sold by withby & Co., Ltd LONDON